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Protokół Nr LXXXII/2023 

z LXXXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 26 października 2023 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:00, zakończyła się 17:45. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 21 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXI Sesji Rady Miejskiej. 

4. Wybory ławników sądowych na kadencję 2024-2027. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników. 

6. Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, Burmistrza 

Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego za 2022 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, 

których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta 

Łowicza. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie z 90% bonifikatą 

prawa własności części nieruchomości położonej w Łowiczu, w obrębie 0007 – Małszyce 

oraz w obrębie 0001 – Bolimowska. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Miasta Łowicza. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomnika przyrody.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Łowicz na lata 2023 – 2033. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

16. Sprawy różne. 

17. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

18. Zakończenie obrad LXXXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad LXXXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  
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Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Sekretarz Miasta Panią 

Agnieszkę Sznicer, Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń 

i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 21 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXXII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 

Łowicza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

− w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

− w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Arkadiusz 

Podsędek Skarbnik Miasta, Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Pani Monika 

Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału Finansowego, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Michał Trzoska, Wiceprzewodniczący Rady Marek 

Boroski, Radny Józef Szczepanik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w punkcie 14, 

a pozostałe punkty ulegną przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał” się od głosu. 

6. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał” się od głosu. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc „wstrzymała” się od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 
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15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

10 „za”, 8 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt uchwały nie został wprowadzony 

do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w punkcie 14, a pozostałe 

punkty ulegną przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał” się od głosu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc „wstrzymała” się od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał” się od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

9 „za”, 9 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt uchwały nie został wprowadzony 

do porządku obrad. 



4 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski w związku z wystąpieniem problemów 

technicznych ogłosił przerwę od godziny 10:35 do godziny 11:06. 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 3  

Protokół z LXXXI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół został 

przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Wybory ławników sądowych na kadencję 2024-2027. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska dokona 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi, Sądu Rejonowego w Skierniewicach oraz 

Sądu Rejonowego w Łowiczu w związku z upływem kadencji ławników.  

Radni otrzymali pisemną opinię zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Ze względu na ochronę danych osobowych nie została ona odczytywana.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski przedstawił Regulamin przebiegu 

tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników. 

1. Wybór ławników  sądowych  na kadencję 2024-2027 odbywa się w głosowaniu tajnym. 

2. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna. 

3. Wybory przeprowadza się za pomocą kart do głosowania sporządzonych odrębnie dla 

każdego sądu. 

4. Kandydaci na ławników umieszczeni są na karcie do głosowania alfabetycznie. 

5. Wybór ławników następuje zwykłą większością głosów przy obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu Rady. 

6. Rada Miejska w Łowiczu wybiera ławników w liczbie  wskazanej pismem przez Prezesa 

Sądu Okręgowego i tak: 

− do Sądu Okręgowego w Łodzi 

Rada powinna wybrać 7 ławników, liczba kandydatów wynosi 1.  

− do Sądu Rejonowego w Łowiczu  

Rada powinna wybrać 2 ławników, liczba kandydatów wynosi 2.  

− do Sądu Rejonowego w Skierniewicach  do orzekania w sprawach z zakresu prawa 

pracy 

Rada powinna wybrać 1 ławnika, liczba kandydatów wynosi 1.  

7. Komisja skrutacyjna będzie wyczytywać według listy obecności nazwiska  Radnych 

i rozda każdemu po 3 karty do głosowania. Po dokonaniu głosowania  Radni kolejno 

wyczytani wrzucą karty do urny. 

8. Przy stole obok jest zagwarantowane skorzystanie z parawanu umożliwiającego tajne 

(dyskretne) dokonanie wyboru. 
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9. Następnie komisja skrutacyjna ustali wyniki wyborów na sali obrad i przedstawi 

protokoły. 

 

Rada Miejska w Łowiczu nie wniosła żadnych uwag i przyjęła Regulamin przebiegu tajnego 

głosowania w sprawie wyboru ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zaproponował powołanie jednej 

wspólnej Komisji Skrutacyjnej celem przeprowadzenia głosowania tajnego i dokonania wyboru 

ławników do poszczególnych sądów. 

Zaproponował zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Żaczek zgłosił kandydaturę Radnego Michała 

Terenowicza. 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę Radnego Michała Trzoski. 

Radna Zofia Wielemborek zgłosiła kandydaturę Radnego Krzysztofa Olko.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zapytał zgłoszonych kandydatów czy 

wyrażają zgodę na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Michał Terenowicz wyraził zgodę. 

Radny Michał Trzoska wyraził zgodę. 

Radny Krzysztof Olko wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że lista kandydatów 

do Komisji Skrutacyjnej została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie składu Komisji Skrutacyjnej składającej się z: Radnego 

Michała Terenowicza, Radnego Michała Trzoski, Radnego Krzysztofa Olko. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Komisja Skrutacyjna 

została powołana większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę, aby Komisja 

Skrutacyjna ukonstytuowała się i przygotowała karty do głosowania. 

 

Przerwa trwała od godziny 11:18 do godziny 11:27. 

Po przerwie. 
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Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania wg. listy obecności. Radni dokonali 

głosowania, a głosy zostały zebrane do urny wg listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę, aby Komisja 

Skrutacyjna dokonała przeliczenia kart i przygotowania protokołów z ustalenia wyników. 

 

Przerwa trwała od godziny 11:34. do godziny 11:46. 

 

Po przerwie. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Michał Trzoska przedstawił protokoły 

z ustalenia wyników głosowania. 

(stanowią załączniki) 

 

Ad. 5  

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 
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 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXII/571/2023 

 

Ad. 6 

Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, Burmistrza 

Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego za 2022 rok – 

przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta i Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łowiczu – przedstawiła Pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXII/572/2023 

 

Ad.8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza 

– przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi 

samymi stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się 

w zasobach Gminy Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 
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6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXII/573/2023 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie z 90% bonifikata prawa 

własności części nieruchomości położonej w Łowiczu, w obrębie 0007 – Małszyce oraz 

w obrębie 0001 – Bolimowska – przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

z 90% bonifikata prawa własności części nieruchomości położonej w Łowiczu, w obrębie 

0007 – Małszyce oraz w obrębie 0001 – Bolimowska. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
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2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXII/574/2023 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta 

Łowicza – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Grzegorz Durka, Radna Zofia Kroc, 

Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Pan Krzysztof Jan Kaliński 

Burmistrz Miasta, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Lech 

Aniszewski. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (komisja nie wypracowała opinii pozytywnej). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (komisja nie wypracowała opinii pozytywnej). 

(stanowią załączniki) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

   18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

 

UCHWAŁĘ LXXXII/575/2023 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Lech Aniszewski, Radna Zofia Kroc, Pan Paweł Gawroński 

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna).  
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

   19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXII/576/2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę od godziny 12:27 

do godziny 13:30. 

 

Po przerwie. 

 

Ad.12 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz 

na lata 2023 – 2033 – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 
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(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Pan Arkadiusz 

Podsędek Skarbnik Miasta, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2023 – 2033.  

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

  15 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXII/577/2023 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok – przedstawił Pan 

Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

  

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski, Radny Józef Szczepanik, Radna Zofia Wielemborek, 

Radny Dariusz Dzik, Radny Michał Trzoska, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, 

Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył ustny wniosek 

do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok o pozostawienie 

w budżecie Miasta Łowicza w rozdziale 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg kwoty 20 tys. 

zł. i przekazanie jej do OSiR na naprawę oświetlenia  na placu zabaw przy ul. Włókienniczej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zapytał Burmistrza Miasta Łowicza 

Krzysztofa Kalińskiego jako wnoszącego projekt uchwały czy wyraża zgodę na dalsze 

procedowanie wniosku. 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta nie przychylił się do wniosku i odmówił jego 

dalszego procedowania. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza 

na 2023 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 
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15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 14 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXII/578/2023 

 

Ad.14 

Interpelacje i zapytania  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania zostały udzielone. 

 

Radny Lech Aniszewski w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl złożył dwie interpelacje: 

1) w sprawie przystąpienia miasta Łowicz do Rządowego programu „Maluch +” w ramach 

trwającego naboru, który potrwa do końca bieżącego roku; 

2) o ujęcie w projekcie ronda zaprojektowanego przy Ułańskiej/Topolowej posadzenia 

w jego środkowej części drzewa jako Solitera.   

(stanowią załączniki) 

 

Ad. 15 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska, 

Radny Krzysztof Janicki, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Krzysztof 

Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych, Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski, Radny Lech Aniszewski, Pan 

Krystian Cipiński Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 

Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 
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Ad. 16 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi w sprawie rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi; 

− petycja w imieniu mieszkańców ulicy Wyszogrodzkiej w Łowiczu; 

− petycja w imieniu mieszkańców ulic: B. Chrobrego, Jagiellońskiej oraz J. Sobieskiego 

w Łowiczu; 

(obie petycje zostały skierowane do dwóch organów, adresatów. Właściwym organem 

do rozpatrzenia petycji jest Burmistrz Miasta Łowicza, który już udzielił odpowiedzi. 

Z tego powodu nie ma potrzeby przekazania petycji wg właściwości) 

− pismo z Ochotniczej Straży Pożarnej w Łowiczu z prośbą o przyznanie dotacji ze strony 

Urzędu Miasta; 

− dwa pisma z prośbą o wniesienie pod obrady Rady, uchwały, która wstrzyma możliwość 

zatłaczania spalin pod grunty gminy; 

− informacja z Urzędu Skarbowego w Sochaczewie o wynikach przeprowadzonej 

weryfikacji oświadczenia majątkowego za 2022 r.; 

− pismo z Powiatowego Zarządu Dróg i Transportu w Łowiczu w sprawie przebudowy 

przejścia dla pieszych na przejście wyniesione umieszczone na progu zwalniającym 

w pasie drogowym ul. Podrzecznej.  

− pismo od Łowickiego Stowarzyszenia Przyjaciół Zwierząt z prośbą o zwiększenie 

środków finansowych dotyczących Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy miasto Łowicz na rok 2024 do 

kwoty 45 tysięcy złotych; 

− pismo od Łowickiego Stowarzyszenia Przyjaciół Zwierząt z prośbą o zwiększenie 

jeszcze w tym roku środków ponad te, które były uwzględnione w Programie opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy 

miasto Łowicz na rok 2023 o kwotę 5 tysięcy złotych. 

(stanowią załączniki) 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Pani Katarzyna Pietrzak mieszkanka ul. Czajki, 

Pan Leszek Czapiński mieszkaniec ul. Czajki, Pan Jakub Lebioda mieszkaniec ul. Czajki, 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski, Radny Robert Wójcik, Radny Krzysztof Janicki, 

Pan Grzegorz Pełka, Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski, Radny Paweł Pięta, Radny 

Dariusz Dzik, Radny Krzysztof Olko, Radna Zofia Kroc, Pan Janusz Michalak Dyrektor 

Zakładu Usług Komunalnych w Łowiczu. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: inwestycji pod nazwą „Budowa drogi w ul. Czajki”, 

budowy obwodnicy Łowicza, budowy mostu na ul. Mostowej, budowy ścieżki rowerowej 

do Nieborowa, braku informacji o zanieczyszczeniu wody w Łowiczu, braku zabezpieczenia 
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strony internetowej www.lowicz.eu (brak protokołu sieciowego SSL), dalszych działań 

w sprawie organizacji wystawy Józef Chełmoński w 3D! – stała ekspozycja na turystycznej 

mapie regionu łowickiego”, podziękowania za wsparcie w sprzątaniu cmentarza ewangelicko-

augsburskiego, prośby o wzięcie udziału w kweście PTTK na cmentarzach w dniu 

01.11.2023 r., przekazania miastu wiaduktu drogowego w ciągu ul. Warszawskiej, zwiększenia 

środków finansowych dla Łowickiego Stowarzyszenia Przyjaciół Zwierząt. 

 

Ad. 17 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 23 listopada 2023 r. o godz. 10:00  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski – poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

Komisja Rewizyjna – 06 listopada 2023 r. godz. 10:00 

Komisja Społeczna – 13 listopada 2023 r. godz. 14:00 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta – 15 listopada  2023 r. godz. 15:00 

Komisji Budżetu i Finansów – 16 listopada 2023 r. godz. 15.00 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział 

w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Jacek Wiśniewski 

 

 

 


